



**Advertisement Form// (Second Time)
General Competitive Bid**

No. 2897
Date: 16/8/2022

To / Gentlemen
Sub 697 / 2022/E

إعلان مناقصة عامة خارجية // (المررة الثانية)

العدد 2897
التاريخ 16/8/2022
التي: السادة
1/ طلبية الشراء 697/2022/ع

(Supply fuel oil injection pumps (two) with spear parts)/Maisan Refinery.

South Refineries Company / State Company is pleased to invite the qualified and experienced bidders to submit their bids to supply and installation (Supply Oil Injection Pumps) for Maisan Refineries , and note the following

1. Interested bidders can buy bid documents, after submitting written request to the address specified in the bid data sheet, and after paying the selling value of documents-nonrefundable whatever reason- amounts (150,000) thousand Dinars.
2. The tender will be executed through the national competitive bidding procedures specified by the Instructions for Implementing Government Contracts No. (2) / 2014, issued by the Ministry of Planning.

3. Tenders shall be delivered in sealed envelopes fixed with the bidder's name, email address, phone number, and tender number to the following address: (Hall of the External Tender Opening Committee / Main Information / SRC / State Company - Shuaiba - Basra Governorate / Republic of Iraq) at the specified time 16 / 8 / 2022 at 12: 00 noon (Basra local time). In the event that the closing day coincides with an official holiday, the announcement shall continue until after the holiday, and the day after the holiday is considered the last day for the closing date. Late bids will be rejected and bids will be opened in the presence of the bidders or (their representatives who wish to attend at the following address (Hall of the Committee for Opening External Bids / Main Information / SRC / State Company - Al-Shuiba - Basra Governorate / Iraq) at 16/ 8 / 2022 01:00 PM (Basra local time) or the following day.

4. The estimated amount of the tender is: (735,000\$) seven hundred thirty five thousand u.s.d.

5. All the documents referred to in the attached standard document - (Instructions for Bidders and Bidding Data Sheet) from the start with the bid shall be submitted authenticated by the relevant competent authorities, and the data confirming the continued eligibility of the bidder according to the forms listed in the fourth section of the document . In the absence of any of the documents or data The mentioned bid shall be excluded and our company shall not bear any responsibility for that

6. **Qualification requirements** The bidder must provide documented evidence proving its ability to perform the requirements listed in Section Three (Subsequent Qualification Requirements) of the Standard Document from the start with the bid.

7. Technical and commercial bids shall be submitted according to the complete forms, schedules and price tables required in

تجهيز مضخات النفط الأسود (مضادة مركزية) ويحدد اثنان مع المواد الاحتياطية الخاصة بيها / مصفى ميسان .

يسر شركة مصافي الجنوب، لشركة عامة/قسم العقود والمشتريات دعوة سحفي العطاءات المزمين ونوبي الخبرة لتقديم عطاءاتهم (تجهيز مضخات نفط الأسود) لمصفى ميسان مع ملاحظة ما يأتي.

1. بإمكان مقدمي العطاء المهتمين شراء وثائق العطاء بعد ان يتم طلبه تعريفي الي العنوان المحدد في ورقة بيانات العطاء وبعد دفع قيمة البيع الوثائق , و غير قابلة للرد . القيمة (150,000) الف دينار

2. سيتم تنفيذ العطاء من خلال اجراءات العطاءات التنافسية الوطنية التي حددتها تعليمات تنفيذ العقود الحكومية رقم (2) لسنة 2014، والمصادرة عن وزارة التخطيط.

3. يتم تسليم العطاءات والوثائق مناقصة بالمقررة وستحتفظ عموما اسم مقدم العطاء وعنوانه الالكتروني ورقم الهاتف واسم ورام المناقصة الي العنوان الاخير (قاعة لجنة فتح العطاءات الخارجية) الاستعلامات الرئيسية شركة مصافي الجنوب، لشركة عامة، الشويبة محافظة البصرة/ جمهورية العراق في التوجه المحدد (16/ 8 / 2022 الساعة الثانية عشر ظهرا حسب توقيت مدينة البصرة المحلي) حتى الساعة 12:00 ظهرا يوم التالي عطلة رسمية وسيتم الاعلان في ما بعد النتيجة ويعتبر اليوم الذي يلي العطلة اخر يوم لفتح المناقصة. العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور سحفي العطاءات او ممثلهم الراغبين والحيث ان العنوان الاخير لقاعة لجنة فتح العطاءات الخارجية / الاستعلامات الرئيسية شركة مصافي الجنوب، لشركة عامة، الشويبة محافظة البصرة/ جمهورية العراق في 16/ 8 / 2022 الساعة 01:00 ظهرا بعد العطلين حسب توقيت مدينة البصرة المحلي او اليوم الذي يليه.

4. المبلغ التقديري للمناقصة: (735,000\$) سبعمائة وخمسة وثلاثون الف دولار امريكي

5. تقديم كافة الوثائق المشار اليها في الوثيقة القياسية الدفعية - (تعليمات لمقدمي العطاءات وورقة بيانات العطاء) ابتداء مع العطاء مصداقة من قبل الجهات المختصة ذات العلاقة . والوثائق التي تؤكد ايفاء مقدم العطاء بموجب الاستمارات المدرجة في القسم الرابع من الوثيقة وفي حالة عدم توفر اي من الوثائق أو البيانات المذكورة سيتم استبعاد العطاء ولا تقبل شركتنا أي مسؤولية بذلك.

6. **متطلبات التأهل** على مقدم العطاء ان يقدم اثلة سوية تثبت قدرته على القيام بالمتطلبات المدرجة في القسم الثالث (متطلبات التأهل اللاحق) من الوثيقة القياسية ابتداء مع العطاء

7. **تقديم العطاءات الفنية والتجارية** وفق الفهارس والجداول الكاملة وجداول الاسعار المطلوبة في القسم الرابع من الوثيقة القياسية . وان تكون متوافقة ومتسوية

8. تحديد مدة نقادة العطاء بفترة لا تقل عن (١٢٠) يوما من تاريخ الطرح على ان يكون مبلغ العطاء التجاري المقدم بالدولار الامريكي أو اليورو أو الدينار العراقي . والعناخ الاجمالي للعطاء رقما وكلمة